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زیرساخت های مدیریتی را در حوزه محیط زیست افزایش دهیم که 
بخشی از آن مربوط به پایش های هوشمند و ملزومات سخت افزاری 
و لجستیکی است. شاید نتوانیم به میزانی که برای مدیریت مناطق 
به محیط بان نیــاز داریم، تعداد نیروها را افزایــش دهیم، اما تلاش 

می کنیم زیرساخت های نظارت و پایش را ارتقاء دهیم.
Ó  قرار اســت تغییرات خاصــی در مدیرکل هــا و معاونان 

داشته باشید؟ و در انتصابات خودتان نگاه ویژه ای به زنان 
خواهید داشت؟

ما ســعی می کنیم همــان نگاهی که بــرای انتصــاب وزرا و مدیران 
 ـرا داشــته باشیم.   ـیعنی کمیته های مشــورتی  در دولت اجرا شــد 
شاخص هایی را تعریف می کنیم که در آنها تخصص، تجربه، سلامت 
و پاکدستی به عنوان مؤلفه های اصلی مدنظر قرار بگیرند و براساس 
آن با اولویت و نگاه ویژه به نیروهای داخل ســازمان این کار را انجام 
می دهیم. چون من هم از بدنه سازمان محیط زیست هستم، تلاش 
می کنم تا جایی که ممکن است از توانمندی پرسنل داخل سازمان 
استفاده کنم. تاکنون سه انتصاب هم در حوزه روابط عمومی و دفتر 
ریاست داشتم که دو نفر از آنها زن بودند. تلاش خواهیم کرد تا تعداد 
مدیران زن ســازمان هم در استان، هم در ستاد بیشتر شود. دولت، 
دولت وفاق ملی اســت و به همین دلیل تلاش می کنیم شاخص ها 

ارجحیت داشته باشد و تحت تاثیر سلایق سیاسی نباشیم. 
Ó  شــما به عنوان یک ســازمان نظارتی، در کنار سازمان های 

دیگر بــا بحــران آب روبــه رو هســتید. انتقادات زیــادی به 
پروژه های انتقال آب وجود دارد که طی ســال های گذشــته 
به صورت متعدد انجام شده و سازمان محیط زیست هم مورد 
نقد قرار دارد که در این زمینه انفعال نشــان داده و برای آنها 
مجوز صادر کرده است. برنامه و نگاه شما به پروژه های انتقال 

آب چیست؟ پروژه های فعلی را دوباره ارزیابی می کنید؟
به صورت کلــی، در موضوع محیط زیســت باید حاکمیــت قانون و 
رعایت ضوابط محیط زیســتی ملاک عمل قرار بگیــرد. الان حدود 
411 پروژه وجود دارند که  مربوط به ســال های قبل هستند و مجوز 
محیط زیستی ندارند، ولی پیشرفت فیزیکی دارند و در بعضی موارد 
حتی بهره برداری هم شــده اند. بعضی از ایــن پروژ ها هم مربوط به 
انتقال آب بین حوضه ای هستند. یکی از اولویت دارترین موضوعاتی 
که آن را پیگیری خواهیم کرد، تعیین تکلیف همین پروژه هاست که 

باید به وضعیت آن ها رسیدگی کنیم. 
Ó  یعنی ممکن است جلوی پروژه ای گرفته شود؟ پروژه های 

صنایع آب بر هم شامل آن می شود؟
هر پروژه را باید با شــرایط خاص خود بررسی کرد، به ویژه پروژه های 
بین حوضه ای و شرایط سیاسی و اجتماعی آن استان. تاکید ما همان 
حاکمیت قانون و رعایت ضوابط محیط زیستی است. نمی توان الان 
به صورت موردی درباره پروژه ها صحبت کرد، اما به طورکلی اگر پروژه 
در مرحله امکان سنجی باشد، تلاش می کنیم آن را در مسیر درست 
خود هدایت و الزامات محیط زیستی را برای آن پیاده سازی کنیم. ولی 
اگر پیشــرفت فیزیکی یک پروژه زیاد باشد یا پروژه با وجود مخالفت 
ســازمان محیط زیست به بهره برداری رسیده باشــد، در این مرحله 
باید برنامه مدیریت محیط زیســت یا همان ای.ام.پــی را برای آن در 
نظر بگیریم تا درنهایت فعالیت چنین پروژه ای باعث تخریب بیشتر 
محیط زیست نشــود. نظارت بر حُســن اجرای پروژه ها بسیار مهم 
است. حتی در پروژه هایی که دارای مجوز محیط زیست هم هستند 
متاسفانه درحال حاضر سازوکار دقیقی درباره نظارت بر اجرای شروط 

محیط زیستی در پروژه ها وجود ندارد که حتماً باید انجام شود.
Ó  بعد از انتخاب شما امیدواری هایی درباره اجرای بعضی از 

قوانیــن روی زمین مانده مانند قانــون هوای پاک و پیگیری 
ترک فعل دســتگاه ها در این حوزه و پیگیــری آلودگی هوا و 
مازوت سوزی در کلانشهرها به وجود آمده است. اجرای این 

قانون را چطور پیگیری می کنید؟ 
یکی از مهم ترین اولویت ها، مدیریت آلودگی هوای شــهرهای بزرگ 
اســت؛ به ویژه که در حال ورود به فصل سرد سال هستیم و استفاده 
از ســوخت مناسب در نیروگاه ها اهمیت دارد. ما حتماً کارگروه ملی 
آلودگی هوا را که در ماه های قبل در وزارت کشور برگزار می شد و اخیراً 
برگزاری آن مجدداً به ســازمان واگذارشده، به صورت مستمر برگزار 
می کنیم و تکالیف دستگاه های اجرایی را در حوزه آلودگی هوا، حتماً 

در همین جلسات مطرح و به صورت جدی مطالبه خواهیم کرد.
Ó درباره احیای تالاب ها به ویژه حقابه هامون، برنامه خاصی دارید؟ 

موضــوع تالاب هــا و حقابه های آنهــا دغدغه ماســت و حتماً همه 
تالاب هایی که مشــکل حقابه دارند، با اولویت در برنامه سازمان قرار 

دارند و با ظرفیت دستگاه های ذی ربط پیگیری خواهند شد.
Ó .وزارت خارجه هم باید موضوع حقابه هامون را پیگیری کند 

ارتقای دیپلماســی محیط زیستی به ویژه دیپلماسی آب بسیار مهم 
است. کشــور ما در زمینه مســائل مرتبط با منابع آب در حوزه های 
فرامرزی، دچار چالش  ها و پیچیدگی های سیاســی جدی اســت. 
مدیریت نشدن و حکمرانی صحیح و افزایش تقاضا برای بهره برداری 
هرچه بیشــتر از منابع آب، ســبب رقابت و تنش بر سر بهره برداری 
مشترک در منطقه شده و بر منافع قانونی ایران، تاثیر عمیق گذاشته 
اســت. تلاش خواهیم کرد با ظرفیت وزارت امور خارجه و مشخصاً 
کمک آقای دکتر عراقچی که تجربیات خوبی از دیپلماسی آب های 
فرامرزی در سنوات قبل دارند، دیپلماسی محیط زیستی را با حفظ 

منافع ملی دنبال کنیم. 
Ó  .هفته گذشــته دیداری با فعالان محیط زیستی داشتید 

چرا روی همکاری با تشکل ها تاکید می کنید؟ مسیری برای 
استفاده از کارشناسان مستقل در نظر گرفته شده است؟

مشــارکت مردمی از مهمتریــن عوامل برای پیشــبرد موضوعات 
محیط زیســتی اســت. اساســاً بدون حمایت مردمی بسیاری از 
اهداف محیط زیســتی در ســطح جامعه قابل تحقق نیست. این 
موضوع در اصل پنجاهم قانون اساسی به خوبی مطرح شده است 
که حفاظت از محیط زیست وظیفه همگانی است. با درک این مهم، 

یکی از مهمترین اولویت های ما بسترسازی برای حضور حداکثری 
مــردم و تشــکل های مردم نهاد محیط زیســتی و افزایش ســواد 
محیط زیستی آحاد جامعه است. با باور عمیق به این همکاری، من 
در تمام 24 ســال خدمتم با تشکل های مردم نهاد ارتباط نزدیکی 
داشته ام و معتقدم که اگر موانعی برای مشارکت آنها وجود دارد، باید 
کمک کنیم این موانع برطرف شوند و زمینه حضور آنها را تسهیل 
کنیم. به همین دلیل در ششمین روز حضورم در مسئولیت جدید، 
جلسه صمیمانه ای را با تشکل های مردم نهاد داشتم و این جلسات 
را ان شاءالله به طور مستمر خواهیم داشت. البته صرفاً به برگزاری 
جلســات نباید اکتفا کنیم. من در جلسه، کنشگری راه حل محور 
را طرح کــردم. با این هــدف که نقد و اعتراض، صرفاً بخشــی از 

کنشگری است و ارائه راهکار می تواند مکمل آن باشد. 
Ó کمیته های مشورتی در استان ها هم ایجاد می شود؟ 

تلاش می کنیم متناظر با اقدامات ستاد، در استان ها هم کمیته ها را 
فعال کنیم. پویایی تشکل ها در استان ها حائز اهمیت است. ارتباط 
میان اداره کل اســتان و تشکل ها حتماً باید تقویت شود و علاوه بر 
سمن ها از ظرفیت همه اقشــار جامعه ازجمله زنان، دانش آموزان، 
صنوف و حتی ائمه جمعه و جماعات و ســایر گروه های هدف برای 

نهادینه شدن موضوعات محیط زیستی باید استفاده کرد.
Ó  گفته می شود که سازمان اختیارات محدودی درباره بهبود 

ابرچالش های محیط زیستی دارد، بااین حال از ضرورت ورود 
ســازمان به این حوزه گفتید؛ در شــرایطی کــه چالش های 
محیط زیســتی آینده ایران مانند افزایش جمعیت، تاکید بر 
خودکفایی در حوزه تامین غذا، سیاست های منابع آبی و روند 
دائمی تاکید بر سدســازی و بی توجهی برنامه هفتم توسعه 
به حوزه محیط زیســت و نداشتن سند امنیت غذایی، فراتر 
از توان ســازمان ارزیابی می شــود؛ این چالش های عمده در 
برنامه کاری شما چطور دیده می شود؟ امکان چانه زنی برای 
تغییرات کلان مدیریتی وجود دارد؟ آیا امکان ایجاد رویکردی 
یک دست و موافق در این حوزه در میان کابینه، وزارتخانه ها و 

سازمان های ذی ربط وجود دارد؟

اهمیــت توجه بــه چالش های محیط زیســتی کشــور نیازمند 
توافق ســازی در سطح بالای سیاست گذاری است. ما در کشور 
با ابرچالش های محیط زیســت روبه رو هستیم. تلاش خواهیم 
کرد در وهله نخست این ابرچالش های محیط زیستی به رسمیت 
شناخته شوند و تاثیرات عمیق آنها بر سلامت و امنیت عمومی، 
پایداری اقتصادی، اجتماعی و بوم شــناختی درک شود. بدون 
درک این پیچیدگی، سخن گفتن از حفظ محیط زیست در سطح 
شعارهای مرسوم باقی می ماند و تعارض ها و ناترازی های کنونی 

تعمیق می شود.  
Ó  در برنامه و ســخنرانی اخیر خودتان، درباره اقتصاد سبز 

گفته بودید. مشخصاً این برنامه را چطور عملیاتی می کنید؟
امــروزه در یک حرکت جهانی هوشــمندانه تحت عنوان اقتصاد 
سبز، تولیدات رقابتی در بسیاری از کشورها بر مبنای پاسخگویی 
به حفاظت از محیـط زیست، ارزیابی می شود. البته این موضوع 
در بندهای ۸ و 1۰ سیاســت های کلی محیط زیســت با عنوان 
اســتقرار نظام حسابرســی زیست محیطی در کشــور، با لحاظ 
ارزش ها و هزینه های زیســت محیطی تخریب، آلودگی و احیاء 
در حساب های ملی مدنظر قرار گرفته است. پیاده سازی اصول 
و ضوابط اقتصاد چرخشــی به عنوان یک اقدام ریشه ای، تعیین 
مشــوق های اقتصادی در جهت کاهش انتشار کربن، پسماند، 
فاضلاب و... برای صنایع و خدمات و تقویت جایگاه صندوق ملی 
محیط زیست در ســرمایه گذاری اقتصادی برای کسب وکارهای 

سبز ازجمله ابزارهای حرکت در این مسیر است.
Ó  اجرای برخــی از برنامه ها مانند بهبود مدیریت مناطق 

چهارگانــه تحــت حفاظت ســازمان، نیاز بــه منابع مالی 
بیشــتری نســبت به بودجــه ســازمان دارد. در این باره 

رایزنی هایی با سازمان برنامه و بودجه انجام می شود؟
 قطعــاً رایزنی های لازم انجام خواهد شــد. البته ظرفیت هایی 
چون صندوق ملی محیط زیست یا رویکرد مدیریت مشارکتی 
مناطق هــم می تواند برای کاهش فشــارهای مالــی و بهبود 

مدیریت مناطق چهارگانه مؤثر باشد.

الان حدود 411 
پروژه وجود دارند 

که  مربوط به 
سال های قبل هستند 
و مجوز محیط زیستی 
ندارند، ولی پیشرفت 

فیزیکی دارند و در 
بعضی موارد حتی 

بهره برداری هم 
شده اند. بعضی 

از این پروژ ها هم 
مربوط به انتقال 

آب بین حوضه ای 
هستند. یکی از 
اولویت دارترین 

موضوعاتی که آن را 
پیگیری خواهیم کرد

آگهی فراخوان مناقصه یک مرحله ای   

بنیاد مسکن انقلاب اسلامی قم -معاونت مسکن شهری- امور قراردادها شناسه آگهی:1779586

بنیاد مسکن انقلاب اسلامی استان قم در نظر دارد بر اساس آییننامه معاملات داخلی نسبت به فراخوان مناقصه یک مرحلهای به شرح 
زیر اقدام نماید. 

1- موضوع مناقصه: تهیه مصالح، ساخت و نصب پنجرهها و دربهای تراس UPVC پروژههای زیتون 38 و 39 طرح مسکن اقدام ملی/نهضت ملی 
2- صلاحیت مورد نیاز شامل رتبه/ پایه و رشته                 

اشخاص حقوقی دارندگان پروانه بهرهبرداری )معتبر( محصولات درب و پنجره upvc صادره از وزارت صنعت معدن و تجارت و دارای رزومه کافی یا 
اشخاص حقوقی/ دارندگان پروانه کسب )معتبر( رشته شغلی تولید و فروش درب و پنجره upvc صادره از اتحادیههای صنفی سازندگان درب و 

پنجرههایupvc  و آلومینیومکاران مورد تأیید وزارت صنعت معدن و تجارت و دارای رزومه کافی.
3- نحوه و مهلت دریافت و تحویل اسناد

نحوه دریافت و ارسالتاریخ / مهلتموضوع

دریافت اسناد مناقصه
از تاریخ  1403/06/10

تا تاریخ 1403/06/17

مراجعه حضوری در ساعات اداری به واحد امور قراردادهای بنیاد مسکن 
انقلاب اسلامی استان قم 

 کانال ایتای اطلاع رسانی به آدرس
https://eitaa.com/tender_bmqom 

https://qom.bonyadmaskan.ir      سایت بنیاد مسکن قم 

تا تاریخ 1403/06/27ارسال اسناد مناقصه
اسناد مناقصه و پیشنهاد قیمت باید حداکثر تا پایان وقت اداری مهلت 
ارسال پیشنهاد قیمت مندرج در آگهی به دبیرخانه حراست بنیاد مسکن 

انقلاب اسلامی استان قم تحویل گردد.

بازگشایی پاکات
ساعت  10:00 روز چهارشنبه 

1403/06/28
------------------------------------

توضیحات: چنانچه مناقصه گر به هر دلیلی در مهلت خرید اسناد مناقصه موفق به تهیه اسناد نگردید، ضمن پذیرش مسئولیت می تواند در زمان 
باقیمانده تا اتمام مهلت تسلیم پاکت ها نسبت به تهیه اسناد مناقصه اقدام نماید. در این صورت مسئولیت کمبود زمان متوجه مناقصه گر بوده و مهلت 

تسلیم پاکت ها به هیچ عنوان تمدید نمی گردد.

4- هزینه خرید اسناد: مبلغ 1,000,000ریال میباشد که به شماره شبا  IR260180000000001536076200  نزد بانک تجارت بنام بنیاد مسکن انقلاب 
اسلامی استان قم واریز گردد.

5- مدت اعتبار پیشنهادها: دو ماه
6- نوع و مبلغ تضمین شرکت در مناقصه: طبق آیین نامه تضمین معاملات داخلی بنیاد مسکن:  2,180,000,000 ریال  )دو میلیارد و یكصد و هشتاد 

میلیون ریال( است كه باید به یكی از صورتهای مشروحه زیر، همراه با اسناد مناقصه در پاكت )) الف (( به دستگاه مناقصه گزار تسلیم شود:
الف( ضمانت نامه بانكی به نفع كارفرما. 

ب( اصل فیش واریز وجه نقد به شماره  شبا  IR260180000000001536076200   نزد بانک تجارت بنام بنیاد مسکن انقلاب اسلامی استان قم
ج( فرم تاییدیه مطالبات، مورد تأیید امور مالی بنیاد مسکن انقلاب اسلامی استان قم

مدت اعتبار تضمین فوق دو ماه بوده و باید تا پایان ساعت اداری تاریخ 1403/08/27 معتبر باشد و برای دو ماه دیگر نیز قابلتمدید باشد.
7-  نام و نشانی مناقصه گزار: قم، انتهای بلوار امین، ابتدای بلوار غدیر، کوچه شماره 11، بنیاد مسکن انقلاب اسلامی استان قم

تلفن های تماس: 02532856612-15

نوبت اول
استان قم

سازمان ثبت اسناد و املاک کشور - اداره کل ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک غرب اصفهان
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی

برابر آرا صادره هیات های موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی منطقه غرب اصفهان تصرفات مالکانه و 
بلامعارض متقاضیان محرز گردیده است لذا مشخصات متقاضیان و املاک مورد تقاضا به شرح زیر به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضیان اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و املاک تسلیم و 

پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مرجع قضایی تقدیم نماید.
ردیف 1- برابر رای شماره 6832 مورخ 1403/04/20 هیات دوم مالکیت خانم طاهره اکبریان به شماره شناسنامه 45 کد ملی 1290212163 فرزند کریم نسبت به سه دانگ مشاع 
ازشش دانگ مغازه به مساحت 113/80 مترمربع پلاک شماره 3285 فرعی از 18 اصلی واقع در اصفهان بخش 14 حوزه ثبت ملک غرب اصفهان ثبت در دفتر املاک تایید و محرز 
گردیده است. ردیف 2- برابر رای شماره 6830 مورخ 1403/04/20 هیات دوم مالکیت آقای اصغررفیعی به شماره شناسنامه 193 کد ملی 1290178313 فرزند یداله نسبت به سه 
دانگ مشاع ازشش دانگ مغازه به مساحت 113/80 مترمربع پلاک شماره 3285 فرعی از 18 اصلی واقع در اصفهان بخش 14 حوزه ثبت ملک غرب اصفهان ثبت در دفتر املاک 

تایید و محرز گردیده است.
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/06/10         تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/06/25

شهریاری رئیس منطقه ثبت اسناد و املاک غرب اصفهان شناسه آگهی: 1779292

 آزادترین انتخابات 
کانون وکلا 

اســت  نهــادی  دادگســتری  وکلای  کانــون 
کــه ریشــه های قدمت آن بــه صدر مشــروطه 
برمی گــردد. در قانون اصول تشــکیلات عدلیه 
در سال 12۹۰، نخستین مقررات درباره وکالت 
دادگســتری تدوین شــد و  نزدیک به 11۰سال 
پیــش و پــس از تدوین نظامنامــه قانون مذکور 
بود که نخســتین اعتراض صنفی وکلا بر محور 
اســتقلال وکیل و نهاد وکالت رخ داد؛ بنابراین 
وکالــت دادگســتری و اســتقلال آن، یکــی از 
آرمان هــای ترقی خواهانــه و آزادی طلبانه ملت 

ایران و برخاسته از جنبش مشروطیت است.
1۰۳ سال پیش، نخستین تشکیلات وکلای 
دادگســتری با نام مجمع وکلای رســمی ایجاد 
و متعاقبــاً ســرانجام در آبان مــاه 1۳۰۹ کانون 
وکلای دادگســتری تاسیس شــد؛ در طول این 
سال ها و پس از آن، وکلای دادگستری همواره 
مترصد دستیابی به استقلال در اداره امور خود 
بودند که این مهم به همت شادروان دکتر محمد 
مصدق و در هفتم اســفندماه 1۳۳1 با تصویب 
لایحه قانونی استقلال کانون وکلای دادگستری 
همــراه شــد. از آن پس و حتی بعــد از کودتای 
2۸ مردادمــاه، باوجــود دیکتاتــوری و با اینکه 
برخی وکلای دادگستری به طور شخصی دچار 
محدودیت هایی شــدند اما کم وبیش استقلال 
کانون وکلا محفوظ ماند؛ چنانچه شــخصیتی 
مانند محمدرضا جلالی نائینی باوجود ســوابق 
در جبهه ملی و... ســال ها رئیس کانون وکلای 
دادگســتری مرکز بود، تا اینکه سه ســال پس از 
انقلاب اســلامی و در ســال 1۳۵۹، اداره امور 
کانــون در عمــل از اختیار وکلای دادگســتری 
خارج شــد و این وضعیت تا ســال 1۳۷۶ ادامه 
داشــت تا اینکه در ســال 1۳۷۶ مجــدداً اداره 
امور کانون به وکلای دادگســتری مسترد شد و 
نخستین انتخابات پس از انقلاب برگزار شد. از 
آن دوره هر انتخابات بعــدی تقریباً محدودتر و 
با ردصلاحیت بیشتر و گســترده تر همراه بود؛ 
چنانچــه در چند دوره گذشــته حتی رؤســای 
مســتقر کانون وکلا هم ردصلاحیت شدند. این 
وضعیــت درواقع منجر بــه نــگاه بدبینانه وکلا 
شــده بود که تصــور می کردنــد اراده ای در کار 
اســت که اســتقلال کانون وکلا را ســلب کند، 
اما تایید صلاحیت گســترده در انتخابات اخیر 
موجب خوش بینی وکلای دادگســتری شــده 
است. اعلام تایید صلاحیت گسترده داوطلبان 
انتخابات هیئت مدیره کانون وکلای دادگستری 
مرکــز، از جهاتــی رخدادی کم ســابقه اســت؛ 
چراکه شــوربختانه، ســابقه تاریخی در ذهنیت 
مــا به گونه ای اســت که در هــر دوره انتخابات، 
دایــره حــق انتخــاب محدودتــر و گزینش ها، 
غربالگری هــا و ردصلاحیت هــا ســختگیرانه تر 
شــده اســت اما این بار خــلاف ادوار پیشــین، 
گویــا قانــون حاکمیت داشــته و اکثریت قریب 
به اتفاق داوطلبان )نزدیــک به ۹۰درصد آنان( 
تایید صلاحیت شــده اند. بســیاری از بزرگان و 
مدیران سابق کانون که بارها ردصلاحیت شده 
بودند، این بار تایید صلاحیت شــدند و می توان 
گفت انتخابــات آتی در نوزدهم مهرماه 14۰۳، 
معیارهای یــک انتخابــات کامــلًا دموکراتیک 
آزادانه تریــن  و  رقابتی تریــن  را دارد و چه بســا 
انتخابات ادوار کانون های وکلای دادگســتری 
در 2۵ سال گذشته اســت. اما فهم چرایی این 
تایید صلاحیت های گســترده  نیز مهم اســت؛ 
آیا این تفکر که جریانی  وجود داشته که به طور 
ســاختارمند در پی سلب اســتقلال کانون وکلا 
بوده اســت از اصل غلط و زائیــده توهم بوده و 
محدودیت ها و تضییقات نســبت به اســتقلال 
کانون وکلا فقط ناشــی از اراده شخصی برخی 
مقامــات و مســئولان وقت بــوده و هم اکنون با 
تغییراتی که رخ داده و ارجاع پرونده به شــعبه 
متفاوت با قبل، شاهد انتخابات آزادتر هستیم یا 
خیر، فضای عمومی کشور به سمت آزادی های 
بیشــتر می رود و  باید شــاهد گســترش آزادی 
و اقتــدارات نهادهــای مدنی مثــل کانون های 
وکلای دادگســتری نیز باشــیم. امیــدوارم که 
این گونــه باشــد و در چنین فضایــی بی تردید 
شاهد استقلال کانون وکلا خواهیم بود و کشور 
و ملت از نعمات اســتقلال ایــن کهن ترین نهاد 

مدنی ایران بهره مند خواهند شد.

وکیل پایه یک دادگستری 
محمدعلی بهمنی قاجار


